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Abstract (en)
A solenoid valve bank (10) has a plurality of solenoid valves (15a to 15d) which are arranged on a common base plate (11) and are jointly supplied
with compressed air on the inlet side via a passage (21) integrated in the base plate (11). The passage (21) is connected to a tap line (23), leading
to a surface (14) of the base plate (11), in such a way that several base plates (11) can be joined together with their surfaces (14) in a pressure-tight
manner to form a block of solenoid valve banks and their passages (21) communicate with one another via the tap lines (23). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Magnetventilbatterie (10) weist eine auf einer gemeinsamen Grundplatte (11) angeordnete Mehrzahl von Magnetventilen (15a bis 15d) auf, die
eingangsseitig über einen in die Grundplatte (11) integrierten Kanal (21) gemeinsam mit Druckluft versorgt werden. Der Kanal (21) ist mit einer an
eine Oberfläche (14) der Grundplatte (11) führenden Stichleitung (23) verbunden, derart, daß mehrere Grundplatten (11) mit ihren Oberflächen (14)
druckdicht zu einem Magnetventilbatterieblock zusammenfügbar sind und ihre Kanäle (21) über die Stichleitungen (23) miteinander kommunizieren.
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